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Problemen bij de Sociale Verzekerings-
bank omtrent pgb's

Aan de orde is het debat over de problemen bij de Sociale
Verzekeringsbank omtrent pgb’s.

De voorzitter:
Ik heb begrepen dat de Kamer graag in één termijn wil
debatteren. Ik neem aan dat zij er dan ook geen bezwaar
tegen heeft dat in die termijn moties worden ingediend.

Mevrouw Keijzer (CDA):

Voorzitter. We hebben gelukkig, voordat we op reces gaan,
nog uitgebreid met elkaar kunnen debatteren over de uitbe-
talingsproblemen rond de pgb's bij de Sociale Verzekerings-
bank. Ik wil hierover twee moties indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat er in de uitvoering bij de SVB onnodige
bureaucratische drempels worden opgeworpen zoals het
vereiste dat contactpersonen gevraagd wordt een nieuw
formulier "vertegenwoordiger" in te dienen;

overwegende dat dit een snelle oplossing belemmert;

verzoekt de regering, met de SVB concrete afspraken te
maken bureaucratische drempels weg te nemen en de
Kamer op 23 februari 2015 hierover te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter:
Deze motie is voorgesteld door het lid Keijzer. Naar mij
blijkt, wordt de indiening ervan voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 131 (25657).

Mevrouw Keijzer (CDA):

Ik heb nog een andere motie over de uitbreiding van het
Rapid Response Team, de manier om mensen die vastlopen
toch snel een oplossing te bieden. Volgens het CDA kan de
staatssecretaris nog een duwtje in de rug gebruiken.
Daarom de volgende motie.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat er veel problemen zijn ontstaan rondom
de invoering van het trekkingsrecht door de Sociale Verze-
keringsbank vanaf 1 januari 2015;

constaterende dat er sinds afgelopen maandag 9 februari
2015 een Rapid Responseteam volledig operationeel is dat
spoedeisende zaken behandelt die geen verder uitstel kun-
nen verdragen;

van mening dat een verhoging van de capaciteit van het
RRT nodig is om meer urgente zaken met voorrang te kun-
nen oppakken;

verzoekt de regering, de capaciteit van het Rapid Response-
team met spoed uit te bereiden zodat alles in het werk kan
worden gesteld om de acute problemen van mensen op te
lossen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter:
Deze motie is voorgesteld door de leden Keijzer en Ger-
brands. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 132 (25657).

Mevrouw Keijzer (CDA):

Ik heb net nog aan de Griffie gevraagd om de motie-Keijzer
die wij de vorige keer hebben ingediend, mede ondertekend
door mevrouw Ellemeet, mevrouw Gerbrands en mevrouw
Leijten, ook vanavond nog in stemming te brengen.

De voorzitter:
Dan zullen we deze toevoegen aan de stemmingslijst.

Mevrouw Leijten (SP):

Voorzitter. Er is een hoop te zeggen over het debat dat wij
net gevoerd hebben. Ik denk zomaar dat we nog vaak zullen
spreken over dit onderwerp. Het gaat over beloften, een
woordspelletje en gegoochel met cijfers, maar uiteindelijk
gaat het over mensen; mensen die zorg nodig hebben en
mensen die betaald moeten worden. We krijgen daar rap-
portages over. Dat is goed. Hoe gaat het met de achterstan-
den? Hoeveel mensen hebben hun maandsalaris gekregen?
We krijgen uiteindelijk ook een rapportage met de verhou-
dingen. We krijgen heel veel cijfers, maar we weten niet
wie bij welk cijfer hoort. Dat gaat de staatssecretaris alle-
maal voor ons regelen en dat is goed.

Ik heb ook een paar keer gevraagd naar de notulen en
afspraken van de stuurgroep trekkingsrecht pgb, die zich
bezig heeft gehouden met de invoering hiervan. De staats-
secretaris wil die niet geven, omdat hij zegt dat mensen
niet wisten dat het openbaar zou worden en hij dat vertrou-
wen niet wil schaden. Als de staatssecretaris tijd nodig heeft
om die mensen te vragen of dat openbaar kan worden, dan
geef ik hem daarvoor de tijd. Misschien kan dat wel geano-
nimiseerd, maar ik wil die verslagen gewoon openbaar
hebben. Daarom dien ik de volgende motie in.

Motie

De Kamer,
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gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de Kamer de interne ICT-rapportages over
de invoering van het pgb-trekkingsrecht heeft ontvangen;

verzoekt de regering om ook de notulen en afspraken van
de stuurgroep trekkingsrecht pgb — desnoods anoniem —
naar de Kamer te sturen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter:
Deze motie is voorgesteld door de leden Leijten en Keijzer.
Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 133 (25657).

Mevrouw Leijten (SP):

Ik voeg eraan toe dat ik de staatssecretaris, als de motie
wordt aangenomen, dat wil ik ook aan de collega's laten
weten, echt wel de tijd wil geven om dat op een ordentelijke
manier te doen, maar ik vind dat we deze gewoon moeten
hebben.

De voorzitter:
Er hebben zich verder geen sprekers gemeld. Dan is hiermee
een einde gekomen aan de termijn van de zijde van de
Kamer. De staatssecretaris wacht nog even op de tekst van
de laatste motie en dan kan hij reageren op de inhoud van
de moties.

Staatssecretaris Van Rijn:

Voorzitter. In de motie op stuk nr. 131 wordt de staatssecre-
taris verzocht met de Sociale Verzekeringsbank concrete
afspraken te maken om bureaucratische drempels weg te
nemen. Ik dacht dat wij in het debat met elkaar hadden
gewisseld dat ik dat al had toegezegd. Wij gaan met de
Sociale Verzekeringsbank nadere afspraken maken over
het teruggeleiden van problemen die naar voren komen uit
het rapid response team. Ik heb daarover voldoende toezeg-
gingen gedaan en acht de motie daarom overbodig. Ik
ontraad deze motie.

In de motie op stuk nr. 132 wordt de regering gevraagd om
de capaciteit van het RRT met spoed uit te breiden zodat
alles in het werk kan worden gesteld om acuut de proble-
men van mensen op te lossen. Dit is bijna letterlijk de toe-
zegging die ik in het debat heb gedaan. Ik zal die toezegging
nog een keer herhalen. Ja, dat doe ik en ja, dat ga ik doen.
Ik ga het samen met Per Saldo en de Sociale Verzekerings-
bank doen. Ik acht de motie om deze reden overbodig en
ontraad haar.

In de motie op stuk nr. 133 wordt de regering gevraagd om
de notulen van de interne stuurgroep naar de Kamer te
sturen. Wij hebben hierover een aantal keren gesproken.
Ik heb gezegd dat ik dat niet passend vind, ook niet naar de
deelnemers aan dat overleg. Het zou een verkeerd precedent
scheppen. Ik heb toegezegd dat wij bij de evaluatie en het
vooruitkijken alle besluitvoeringsmomenten kunnen
gebruiken en dat de Kamer daarover met mij in debat kan

gaan. Ik wil de motie om die reden, conform wat wij in het
debat hebben besproken, ontraden.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter:
De stemmingen over de ingediende moties zijn na de
schorsing.

De vergadering wordt van 23.10 uur tot 23.39 uur geschorst.
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